

# Kingdom of Saudi Arabia Ministry of Interior Security Forces Hospital Program - Riyadh



## المملكة العربية السعودية وزارة الداخلية برنامج مستشفى قوى الأمن بالرياض

التاريخ: ۱٤٤٥/۰٩/۱٦ هـ الرقم المرجعي: EMHY3TqcE

إلى من يهمه الأمر

## شهادة تعريف مفصل **Detailed Identification Certificate**

26/03/2024 G Date: Reference No:

EMHY3TqcE

To whom it may concern

Security Forces Hospital Program in Riyadh under the Ministry of Interior certifies that the employee \ Salem Radi Mohamed Al Enezi, Employee ID (21918), Nationality \ Saudi Arabia, National ID / Igama No. (1127577953) is working at the hospital as Security Guard. Department \ Security. From :08/12/2009G, is receiving a monthly gross salary as showing below:

يشهد برنامج مستشفى قوى الأمن بالرياض التابع لوزارة الداخلية ، بأن الموظف / سالم راضي محمد العنزي، رقم وظيفى: ٢١٩١٨ . الجنسية / سعودى، هوية / إقامة رقم: ١١٢٧٥٧٧٩٥٣، يعمل لدينا بوظيفة / رجل أمن، بإدارة / إدارة الامن، من تاريخ: ٢٠٠٩/١٢/٠٨ م كما نفيدكم بأنه يتقاضى راتبا شهريا حسب الاتي:

١٤٤٥/٠٩/١٦ هـ

### المزايا المالية

#### **Financial Allowances**

Basic Salary	۸،۳۷۵.۰۰	الراتب الأساسي
Housing Allowance	٥٧.٣٩٠، ٢	بدل سکن
Transportation Allowance	۲۰۰,۰۰	بدل مواصلات
Security and Safety Allowance	1,707,70	بدل أمن وسلامة

This Certificate is issued to the employee upon his request without any liability what so ever, financial or otherwise.

وقد تم إصدار هذه الشهادة بناء على طلب الموظف دون أدنى مسؤولية على برنامج مستشفى قوى الامن سواء كانت مالية أو قانونية

مدير إدارة الموارد البشرية Human Resources Director

عبدالله سعود الوقيت

**Abdullah Saud Al Wagiet** 

